
Datum: 14 januari 2025 

Plats: Digitalt videomöte 

Styrelsen för Västkustens Båtförbund (VBF) genomförde sitt första möte för året. Här är de 

viktigaste punkterna från mötet: 

1. Kommunikationsstrategi 

Jan presenterade en plan för en ny app i samarbete med företaget Bidde. Offerten uppgår till 

cirka 300 000 kronor exklusive support. Projektet kommer att presenteras för Svenska 

Båtunionen (SBU) i slutet av januari. 

2. Ekonomi 

Leif-Göran redogjorde för förbundets ekonomi, som är stabil med en kassa på drygt 573 000 

kronor. Budgeten för 2025 godkändes trots ett prognostiserat underskott på 65 000 kronor. 

3. Miljöfrågor 

Stellan rapporterade om XRF-instrumentet för mätning av båtbottnar och samarbete kring 

saneringsmetoder. En ny gemensam mailadress för miljöfrågor har också skapats: 

miljo@vastkustensbf.se. 

4. Organisationsöversyn 

Diskussioner kring enkäter och arbetet med att förbättra organisationen fortsatte. Styrelsen 

efterfrågar tydligare förslag från den ansvariga gruppen. 

5. Nomineringar och årsmöte 

Förberedelser inför årsmötet den 15 mars pågår, inklusive nomineringar till olika poster inom 

SBU och VBF. Styrelsen diskuterade även upplägg för miljötillsynsinformation vid årsmötet. 

6. Rapporter från ledamöter 

• Miljöarbete och digital utveckling av BAS-systemet står högt på agendan. 

• Samarbeten med båtklubbar intensifieras, och mötesdeltagarna rapporterar om 

positiv respons från klubbarna. 

Kommande möten: 

• 18 februari, Långedrag 

• 11 mars, Långedrag 

• 15 mars (årsmöte), Långedrag 

Mötet avslutades med ett stort tack från ordföranden för alla insatser. 
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